
 

УКРАЇНА 

РОГАТИНСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання міської ради 

(двадцять шоста сесія восьмого демократичного скликання) 

    

       від 28 червня  2022 року                                                  м.Рогатин 

  

 

м. Рогатин 

Початок роботи сесії – 10:00 год. 

Закінчення роботи сесії – 10:40 год. 

Всього обрано – 26 депутатів;  

Присутні на початок роботи сесії – 25 

депутатів (список додається). 

Присутні: 14 чол. (список додається). 

 

 

Президія: 

Сергій Насалик – міський голова, головуючий на засіданні; 

Христина Сорока – секретар міської ради; 

Ігор Тринів – депутат Івано-Франківської обласної ради. 

 

Перед відкриттям сесії міський голова, депутати міської ради та всі присутні 

хвилиною мовчання вшанували героїв, які поклали своє життя на захист 

державного суверенітету та територіальної цілісності України та мирних 

громадян, які загинули внаслідок збройної агресії російської федерації проти 

України. До стели  Героїв Небесної Сотні та пам’ятника «Борцям за волю 

України» від громадськості та депутатського корпусу квіти поклали 

представники молодіжної організації «Пласт». 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, котрий зазначив, що в день 

святкування двадцять шостої річниці Дня Конституції України всі повинні бути 

вдячні Збройним Силам України, які героїчно захищають Конституцію, як 

гаранта свобод і прав українців. Відмітив на важливості другої статті 

Конституції, яка говорить про цілісність нашої держави і її суверенітет, 

особливо, коли  живемо в час війни та йде зазіхання на суверенітет, свободи та 

права громадян. Наголосив, що на нашій території завжди повинна бути сила 

закону, а не закон сили. 

ВИСТУПИВ: Ігор Тринів – депутат Івано-Франківської обласної ради, котрий 

привітав всіх присутніх з Днем Конституції України. 
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ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який запропонував відкрити   

двадцять шосту сесію Рогатинської міської ради VIII скликання виконанням 

Державного Гімну України. 

 

Виконується Державний Гімн України. 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який зазначив, що депутати 

можуть переглянути на планшетах запропонований порядок денний двадцять 

шостої сесії Рогатинської міської ради. Запропонував прийняти порядок денний 

за основу та в цілому та поставив на голосування цю пропозицію. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 24 депутати; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Порядок денний: 

1.  Про внесення змін в рішення першої сесії міської ради № 22 від 17 

листопада 2020 року  «Про утворення виконавчого комітету ради, 

визначення його чисельності, затвердження  персонального складу». 

Доповідає:  Олег Вовкун – керуючий справами виконавчого комітету 

міської ради 
2.  Про внесення змін до  рішення 12 сесії міської ради № 2327 від 13 липня 

2021 року «Про встановлення ставок податку на нерухоме майно, відмінне 

від земельної ділянки». 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 
3.  Про внесення змін до  рішення 12 сесії міської ради № 2329 від 13 липня 

2021 року «Про встановлення  ставок земельного податку». 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 
4.  Про надання дозволу на виготовлення детального плану території 

земельних ділянок за межами населеного пункту  

с. Дички, на яких розташовані об’єкти нерухомого майна, власником якого 

є ТзОВ «Гудвеллі Україна». 

Доповідає: Микола Павлів – провідний спеціаліст відділу містобудування 

та архітектури виконавчого комітету міської ради. 
5.  Про надання дозволу на виготовлення детального плану території 

земельних ділянок за межами населеного пункту с. Підгороддя, на яких 

розташовані об’єкти нерухомого майна, 

власником якого є ТзОВ «Гудвеллі Україна». 
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Доповідає: Микола Павлів – провідний спеціаліст відділу містобудування 

та архітектури виконавчого комітету міської ради. 
6.  Про надання дозволу на виготовлення детального плану території 

земельної ділянки на вул. Турянського в м. Рогатин  

для будівництва приміщень для потреб ДСНС України. 

Доповідає: Микола Павлів – провідний спеціаліст відділу містобудування 

та архітектури виконавчого комітету міської ради. 

 

ЗЕМЕЛЬНІ ПИТАННЯ (7-33) 

Доповідає:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 
7.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в м. Рогатин. 
8.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в с. Конюшки. 
9.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки Гунчаку І.І.  
10.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки ТОВ «Ґудвеллі Україна». 
11.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки Окрепкому М.М. 
12.  Про надання дозволу на виготовлення проєктів землеустрою АТ 

«Прикарпаттяобленерго». 
13.  Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою ТОВ 

«лайфселл». 
14.  Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою ТОВ 

«лайфселл». 
15.  Про поновлення договору оренди землі з АТ «Укртелеком». 
16.  Про затвердження техдокументації щодо інвентаризації земель ФГ 

«Городьків». 
17.  Про затвердження техдокументації щодо інвентаризації земель ФГ 

«Майво». 
18.  Про припинення права користування земельною ділянкою на умовах 

оренди ТОВ «Росан-Агро». 
19.  Про припинення права користування земельною ділянкою на умовах 

оренди ТОВ «Росан-Агро». 
20.  Про припинення права користування земельною ділянкою на умовах 

оренди ТОВ «Росан-Агро». 
21.  Про припинення права користування земельною ділянкою на умовах 

оренди ТОВ «Росан-Агро». 
22.  Про припинення права користування земельною ділянкою на умовах 

оренди ТОВ «Росан-Агро». 
23.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель Челядину П.І. 
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24.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Борис-Агро». 
25.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Бурбуляк В.Г.». 
26.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Озарків». 
27.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Родис Агро». 
28.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель СТОВ «Уїзд». 
29.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Ґудвеллі Україна». 
30.  Про заміну сторін в договорі оренди земельної ділянки. 
31.  Про заміну сторін в договорі оренди земельної ділянки. 
32.  Про заміну сторін в договорі оренди земельної ділянки. 
33.  Про заміну сторін в договорі оренди земельної ділянки. 

  

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який запропонував депутатам 

перейти до розгляду питань порядку денного двадцять шостої сесії міської ради.  

1. СЛУХАЛИ: Про внесення змін в рішення першої сесії міської ради № 22 від 

17 листопада 2020 року  «Про утворення виконавчого комітету ради, визначення 

його чисельності, затвердження  персонального складу».  

ДОПОВІДАВ: Олег Вовкун – керуючий справами виконавчого комітету міської 

ради.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5012 по питанні «Про внесення змін в рішення першої 

сесії міської ради № 22 від 17 листопада 2020 року  «Про утворення виконавчого 

комітету ради, визначення його чисельності, затвердження  персонального 

складу»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

2. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до  рішення 12 сесії міської ради № 2327 від 13 

липня 2021 року «Про встановлення ставок податку на нерухоме майно, відмінне 

від земельної ділянки».    

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови.   

Зауважень до проєкту рішення не було. 
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Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5013 по питанні «Про внесення змін до  рішення 12 

сесії міської ради № 2329 від 13 липня 2021 року «Про встановлення  ставок 

земельного податку»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

3. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до  рішення 12 сесії міської ради № 2329 від 13 

липня 2021 року «Про встановлення  ставок земельного податку».    

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови.   

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5014 по питанні «Про внесення змін до  рішення 12 

сесії міської ради № 2329 від 13 липня 2021 року «Про встановлення  ставок 

земельного податку»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

4. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення детального плану території 

земельних ділянок за межами населеного пункту с. Дички, на яких розташовані 

об’єкти нерухомого майна, власником якого є ТзОВ «Гудвеллі Україна». 

ДОПОВІДАВ: Микола Павлів – провідний спеціаліст відділу містобудування та 

архітектури виконавчого комітету міської ради.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5015 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення детального плану території земельних ділянок за межами 

населеного пункту  

с. Дички, на яких розташовані об’єкти нерухомого майна, власником якого є 

ТзОВ «Гудвеллі Україна»» прийнято. 
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Результати поіменного голосування: 

«За» – 24 депутати; 

«Проти» – 1 депутат; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

5. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення детального плану території 

земельних ділянок за межами населеного пункту с. Підгороддя, на яких 

розташовані об’єкти нерухомого майна, власником якого є ТзОВ «Гудвеллі 

Україна». 

ДОПОВІДАВ: Микола Павлів – провідний спеціаліст відділу містобудування та 

архітектури виконавчого комітету міської ради.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5016 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення детального плану території земельних ділянок за межами 

населеного пункту  

с. Дички, на яких розташовані об’єкти нерухомого майна, власником якого є 

ТзОВ «Гудвеллі Україна»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 24 депутати; 

«Проти» – 1 депутат; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

6. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення детального плану території 

земельної ділянки на вул. Турянського в м. Рогатин для будівництва приміщень 

для потреб ДСНС України. 

ДОПОВІДАВ: Микола Павлів – провідний спеціаліст відділу містобудування та 

архітектури виконавчого комітету міської ради.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5017 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення детального плану території земельної ділянки на вул. Турянського 

в м. Рогатин для будівництва приміщень для потреб ДСНС України» прийнято. 
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Результати поіменного голосування: 

«За» – 24 депутати; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

7. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в м. Рогатин. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5018 по питанні «Про затвердження проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в м. Рогатин» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

8. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в с. Конюшки. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5019 по питанні «Про затвердження проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в с. Конюшки» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 
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9. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки Гунчаку І.І. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5020 по питанні «Про затвердження проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки Гунчаку І.І.» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

10. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки ТОВ «Ґудвеллі Україна». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5021 по питанні «Про затвердження проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки ТОВ «Ґудвеллі Україна»» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 24 депутати; 

«Проти» – 1 депутат; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

11. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки Окрепкому М.М. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5022 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки Окрепкому М.М.» 

прийнято. 
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Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

12. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєктів землеустрою АТ 

«Прикарпаттяобленерго». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5023 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення проєктів землеустрою АТ «Прикарпаттяобленерго»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 23 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутати; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

13. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою ТОВ 

«лайфселл». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5024 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення проєкту землеустрою ТОВ «лайфселл»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 
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14. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою ТОВ 

«лайфселл». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5025 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення проєкту землеустрою ТОВ «лайфселл»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

15. СЛУХАЛИ: Про поновлення договору оренди землі з АТ «Укртелеком». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5026 по питанні «Про поновлення договору оренди 

землі з АТ «Укртелеком»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

16. СЛУХАЛИ: Про затвердження техдокументації щодо інвентаризації земель 

ФГ «Городьків». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5027 по питанні «Про затвердження техдокументації 

щодо інвентаризації земель ФГ «Городьків»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 23 депутатів; 
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«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутати; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

17. СЛУХАЛИ: Про затвердження техдокументації щодо інвентаризації земель 

ФГ «Майво». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5028 по питанні «Про затвердження техдокументації 

щодо інвентаризації земель ФГ «Майво»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 23 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутати; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

18. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельною ділянкою на 

умовах оренди ТОВ «Росан-Агро». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5029 по питанні «Про припинення права користування 

земельною ділянкою на умовах оренди ТОВ «Росан-Агро»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

19. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельною ділянкою на 

умовах оренди ТОВ «Росан-Агро». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     
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Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5030 по питанні «Про припинення права користування 

земельною ділянкою на умовах оренди ТОВ «Росан-Агро»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

20. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельною ділянкою на 

умовах оренди ТОВ «Росан-Агро». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5031 по питанні «Про припинення права користування 

земельною ділянкою на умовах оренди ТОВ «Росан-Агро»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

21. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельною ділянкою на 

умовах оренди ТОВ «Росан-Агро». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5032 по питанні «Про припинення права користування 

земельною ділянкою на умовах оренди ТОВ «Росан-Агро»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 
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«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

22. СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельною ділянкою на 

умовах оренди ТОВ «Росан-Агро». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5033 по питанні «Про припинення права користування 

земельною ділянкою на умовах оренди ТОВ «Росан-Агро»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

23. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель Челядину П.І. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5034 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель 

Челядину П.І.» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

24. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Борис-Агро». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     
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Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5035 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель 

ФГ «Борис-Агро»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

25. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Бурбуляк В.Г.». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5036 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель 

ФГ «Бурбуляк В.Г.»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

26. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Озарків». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5037 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель 

ФГ «Озарків»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 
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«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

27. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Родис Агро». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5038 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель 

ФГ «Родис Агро»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

28. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель СТОВ «Уїзд». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5039 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель 

СТОВ «Уїзд»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 
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29. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Ґудвеллі Україна». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5040 по питанні «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель 

ТОВ «Ґудвеллі Україна»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

30. СЛУХАЛИ: Про заміну сторін в договорі оренди земельної ділянки.   

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5041 по питанні «Про заміну сторін в договорі оренди 

земельної ділянки» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – не голосував. 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

31. СЛУХАЛИ: Про заміну сторін в договорі оренди земельної ділянки.   

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5042 по питанні «Про заміну сторін в договорі оренди 

земельної ділянки» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 
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«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – не голосував. 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

32. СЛУХАЛИ: Про заміну сторін в договорі оренди земельної ділянки.   

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5043 по питанні «Про заміну сторін в договорі оренди 

земельної ділянки» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – не голосував. 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

33. СЛУХАЛИ: Про заміну сторін в договорі оренди земельної ділянки.   

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5044 по питанні «Про заміну сторін в договорі оренди 

земельної ділянки» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – не голосував. 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який поцікавився хто з числа 

депутатів бажає скористатися правом депутатського звернення, запитання, 

запиту? 

ВИСТУПИВ: Володимир Паньківський – депутат міської ради, який звернувся з 

депутатським запитом щодо ліквідації неприємного запаху, що доноситься зі 
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свиноферми, яка знаходиться в селі Підгороддя та перебуває у власності  ТзОВ 

«Гудвеллі Україна». 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який запропонував включити до 

порядку денного двадцять шостої сесії питання «Про депутатський запит 

Паньківського В.М.». 

Результати голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

 

34. СЛУХАЛИ: Про депутатський запит Паньківського В.М. 

ДОПОВІДАВ: Паньківський В.М. – депутат міської ради.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5045 по питанні «Про депутатський запит 

Паньківського В.М.» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 25 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 1 депутат. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

 

Міський голова Сергій Насалик запропонував закрити двадцять шосту сесію 

Рогатинської міської ради VIII скликання. 

Виконується Державний Гімн України. 

 

 

Міський голова        Сергій НАСАЛИК 

 

Секретар міської ради        Христина СОРОКА 

 


